
СТОЛИЧНА ОБЩИ НА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №116

от редовно заседание на ПК но Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 13.06.2023 г.

от 09:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 13.06.2023г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 /осем / 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Веселин 
Калановски и г-н Борислав Бориславов се присъедини по време на заседанието. Г-н 
Калоян Паргов, г-н Дияп Стаматов и г-н Димитър Вучев отсъстваха за цялата 
продължителност на заседанието.

Г-жа М. Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Г-н Д. Антов 
съобщи, че би искал арх. Хайтов да бъде изслушан в т. разни относно състояние на 
читалище в р-н „Слатина“.

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 8 /осем/ гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Зоименно гласуване на дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев —

9. Диян Стаматов ...
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10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-4759 / 16.05.2023 г. относно Приемане на технико- 

икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на нова сграда - разширение за 2 групи на Детска и ясла № 23 в район 
"Лозенец" с вносител д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет на СО.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Зоименно гласуване по т. 1 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев —

9. Диян Стаматов --

10. Иван Виделов За

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-5606 / 08.06.2023г. относно финансиране на 

транспортна услуга за превоз на деца от подготвителни групи и ученици от I до VII клас 
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с вносители г-н М. Боршош, зам.-кмет на Столична община и г-н Диян Стаматов, 
общински съветник.

Г-н Д. Антов не е сигурен, че ще услугата ще бъде реално полезна. Зададе редица 
въпроси : дали на тези автобуси наистина се возят деца; има ли подобрение в техните 
резултати; има ли контрол и инспекция. Изрази желание ПК да получава повече 
информация относно осъществяването и ефекта от транспортната услуга.

Г-жа М. Едрева изрази съгласие с казаното от г-н Антов по отношение нуждата 
от информация. Отправи искане към г-жа Минчева, д-р д-я „Образование“ за 
предоставяне на съответните данни.

Г-жа М. Минчева, д-р д-я „Образование“ инидикира, че след приключване на 
учебната 22/23 г. ще предостави отчет. По отношение на въпросите повдигнати от г-н 
Антов, г-жа Минчева увери ПК, че са извършени периодични проверки. От 307 ученици 
ползващи услугата са отпаднали само 4 ученици. Средният им успех в училище е добър.

Г-жа М. Едрева отправи искане да се предостави информация в оперативен 
порядък за това колко деца ползват услугата, какъв е учебния им успех и пр. за първия 
учебен срок.

Г-н И. Таков посочи, че сумата от 180 000 лв. изглежда голяма, но ако се раздели 
по брой деца и пътувания излиза, че това е 1,60 лз. на дете.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на дискусията и проведено ю гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:

Общо гласували:
в т.ч.: 10

За 9

Против Няма

Въздържали се 12.
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов въздържал се

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев —

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов — 3/17



12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-5494 / 06.06.2023г. относно Отчет на план на 

дейностите за изпълнение на Стратегия за подкрепа на личностното развитие на децата 
и учениците за 2022 година с вносител г-н М. Боршош, зам.-кмет на Столична община.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували;
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев —

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-5344 / 01.06.2023 г. относно участие на Столична 

община като партньор в проектно предложение: "Иновативни образователни сгради - 
обмен на добри практики за иновативни училища" (/гтохайхе ЬшШт§8 /ог ес1исаГюп - 
Хоос1 ргасНсез /ог тпш^аНуе зскоо1з) е акроним: Инобифореду (ПЧМОВ4ЕО11) по 
Програма "Интеррег Европа" 2021 -2027 на Европейския съюз с вносители д-р инж.

По.
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Ангел Джоргов - зам.-кмет на Столична Община и Ирина Савина - зам.-кмет на 
Столична община.

Г-жа Ирина Савина. зам.-кмет на Столична община докладва пред ПК, че става 
дума за проект с меки мерки по хоризонтални програми на ЕС. В началото на 2023 г. СО 
е поканена от регион Ломбардия да се включи в проектно предложение с други 
партньори (Латвия. Португалия, Словения). Целта на проекта е подобряване на 
енергийните характеристики на учебните пространства на страните по проекта. 
Продължителността е 4 години. Общият бюджет е от 217 000 евро / 424 415 лв. с ДДС, 
от които 80% са безвъзмездна помощ, а 15% са национално съфинансиране. От СО се 
изисква 10 850 евро собствено финансиране.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на представянето и проведеното гласуване бяха взети следните 

решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Кой ев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев —

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-7268-[2] / 07.06.2023 г. относно изменение на Решение № 
327 от 25.05.2023 г. па Столичния общински съвет за отпускане на средства за 
продължаване изграждането на Православен Храм „Св. Серафим Софийски 5/17



Чудотворец“, ж.к. „Надежда 3". район „Надежда“ е вносители г-жа Албена Атанасова и 
г-жа Таня Георгиева - общински съветници и инж. Димитър Димов - кмет на район 
„Надежда“.

Г-н Д. Димов, кмет на район „Надежда“ уточни, че по същество предложението е 
било гласувано преди две седмици. С настоящия доклада се допълва точка по отношение 
на контрола на харчене на средствата.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов 3с1

13. Симеон Колев за

По т.6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-5624 / 08.06.2023 г. относно относно процедура по 

учредяване на безвъзмездно и безсрочно право на строеж в полза на Българската 
православна църква в лицето на Църковно настоятелство при храм „Рождество 
Христово“ за изграждане на ..Магерница с покрита тераса и обредни зали“ , 
представляваща допълващо застрояване към храм „Рождество Христово" върху 
поземлен имот е идентификатор 68134.4083.6139 по КККР, одобрени със Заповед РД-18- 
15/06.03.2009 г. на Изпълнителен Директор на АГКК. с площ от 4 756 км. м„ идентичен 
с УПИ ХП-6096. 6119 - „за дърква. ритуална зала и обществено обслужване“, кв. 2Б, м.6/17



„Младост 3", район „Младост", гр. София съгласно ПУП, одобрен с Решение № 548 по 
Протокол № 45/29.07.2009г. на СОС и ИПРЗ за У ПИ X, кв. 2Б, одобрен със Заповед № 
РД-09-50-581/14.08.20132 на главния архитект на СО с вносители г-жа Лорита Радева, г- 
жа Милка Христова, г-жа Ваня Тагарева и г-н Симеон Колев - общински съветници.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение. 
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: I

в т.ч.:

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по г. 6 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Кой ев за

6. Веселин Калановски зн

7. Грети Стефанова 3с1

8. Димитър Ьучев

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Па р го в —

12. Михаил Парков за

13. Симеон Колев за

По т.7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА18-ВК66-2855-[15] / 19.05.2023 г. относно поставяне на 

паметна плоча на Сергей Антонов с вносител Иван Таков - общински съветник
Г-н Иван Таков индикира пред ПК, че става дума за една история за една разбита 

човешка съдба. Най-малко I. което Сергей .Антонов заслужава е тази паметна плоча. 
Предложението е на инициативен комитет съставен от бележити българи. Надява се на 
подкрепа от всички съветници, за да може тази малка несправедливост да бъде изправена 
с един такъв дребен жест.

Г-н Д. Антов пое >чи, че за хора е нещастна съдба се пишат книги и се правят 
надгробни паметници. Паметници се правяз за геройство Според г-н Антов, този човек 
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не е бил герой. Човекът е случайна жертва на случайни политически сражения между 
Изтока и Запада.

Г-н Таков изрази пълнело си несъгласие с казаното от г-н Антов. Не е случайна 
жертва, а целенасочена жертва. Сергей Антонов е понесъл много страдания, но не се е 
пречупил. Имало е натиск да признае вина за атентата. Изстрадва всички години на 
заточение в Италия. Обидно е да се казва, че ? случайна жертва.

Г-н В. Калановски призова да не се рови в историята на покойници обгърнати с 
мистика по отношения на живота им. След като се е запознал със становищата на 
Експертно-художествения съвет, г-н Калановски не е открил никакво съобразяване на 
проекта за паметна плоча с препоръките на ЕХС. Според него предложението не 
отговаря напълно на съответната I Наредба. Отправи питане какъв е приносът на Сергей 
Антонов към световното и национално разви тие? Също така г-н Калановски призова да 
се спрат спекулациите, че Антонов е оправдан. Гой е бил освободен поради липса на 
доказателства. Г-н Калановски наблегна на факта, че при своето посещение на папа Йоан 
Павел II е изказал убедеността си, че българският народ няма нищо общо с покушението 
му, но е казал нищо по отношение на това дали българската държава няма нищо общо. 
Папа Йоан Павел II е опростил Сергей Антонов, а в християнския кодекс се опрощава 
грях, т.е. извършено деян че.

Г-н Б. Бориславов припомни, че управлението на България до 1989 година е 
обявено за престъпно със закон. С. Антонов е служил на това престъпно управление, като 
в неговия случай е обслужвал интересите на чужда държава. Ако се постави паметна 
плоча на служител на престъпно управление ча летище София, то тя трябва се покрие с 
„българския чадър“. Двата най-срамни факта, с които България е станала известна по 
онова време.

Д-р Койчев припомни, че този въпрос стои за втори път на нашето внимание. Нека 
да се разграничават лична съдба и контекста на историческата ситуация и служебни 
задължения.

Г-н Таков заяви, че няма да оттегли доклада, защото смята, че е изчистен. ЕХС е 
имал забележки, които са изчистени.

Г-н М. Едрева през 201-5:’. е била отправена препоръка Сергей Антонов да бъде 
почетен с паметна плоча, която да е на мястото където е живял. През 2023г. се гледа 
отново същия доклада за паметна плоча. Лично г-жа Едрева би поискала нови становища 
от ЕХС и ОЕСУТ. предвид факта, че наличните са от 2018-2019г. Предложи вносителят 
да бъде насърчен да ревизира 7 педложението । -и в посока поставяне на паметна плоча по 
местоживеене както и да бъдат искани всички становище по съгласувателната 
процедура.

Г-н Таков посочи, че л зжи докладът да се гледа по същество и да бъде гласуван.
Г-н Б. Бориславов се присъедини към позицията на г-н Таков.
ББориславов - предлага да гласуваме доклада по същество.
Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията не подкре, ।1 • доклада с пред ложения проект на решение

Общо гласували: I о

в т.ч.:

За 2

Против 7 8/17
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Поименно гласуваме по т.7 от дневния ред:
Въздържали се 1

1. Малина Едрева против

2. Борислав Бориславов против

3. Димитър Антов въздържал се

4. Албена Кръстева за

5. Антон Коз е < Против

6. Веселин Калановски против

7. Грети Стефанова против

8. Димитър Бучен —

9. Диян Стаматов —

10. Иван Видел ов за

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов против

13. Симеон Колев против

По т.8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА16-ВК66-2444-[2] / 08.06.2023 г. относно Приемане на 

годишен отчетен докла т за , ейността на Асоциация за развитие на София за 2015 г., 
годишен отчет за дейността на предприятията с нестопанска цел през 2022 г. на 
Асоциация за развитие на София (финансов отчет), основни насоки и програма за 
дейността на Асоциацията за 2023 г. , бюджет за 2023 г. с вносители г-жа Милка 
Христова, г-жа Малина Едрева, г-н Ботьо Ботев, г-н Иво Божков - общински съветници.

Д-р Койчев пое председателството на ПК и подложи на гласуване доклада с 
предложения проект на ре а гч е.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкре.।я доклада с предложения проект на решение

Общо гласували:
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуваме по г.8 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов

3. Димитър Антов за
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4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калаи. ■ ски

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев —

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виденов за

11. Калоян Паргоь -

12. Михаил Паргоь за

13. Симеон Колев за

По т.9 от дневния пед:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-4125 / 15.03.2023г. относно учредяване на Народно 

читалище „Отец Паисий-1 ’28' безвъзмездно чраво на ползване за срок от 10 /десет/ 
години върху имот - частна общинска собсз зеност, представляващ двуетажна сграда с 
идентификатор: 02659.2195.2 ’ - 1 със застроена площ 399 кв.м. и общински ПИ с 
идентификатор: 02659.2195 -78. с площ 1226 кв. м. с вносител г-н Рангел Марков, кмет 
на район „Банкя“ и становище с вх.№ СО.А2 -ВК08-4125-[4] / 25.05.2023г. от Дончо 
Барбалов, зам.-кмет на Столична община

Поради неявяване на вносителя и/или негов представител докладът не бе 
разгледан от ПК.

По т.10 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-13К08-7619 / 25.05.2023г. относно Отдаване под наем на 

части от имоти - публична общинска собственост, за осъществяване на дейности за 
ученическо столово и ученическо бюфетно хранене за срок от 5 /пет/ календарни години, 
в общинските училища на територията на СО - район "Люлин" с вносител инж. Милко 
Младенов, кмет на район но. и становище с вх.№ СОА23-ВК08-7619-[1]/06.06.2023 
г. от М. Боршош, зам.-кмез т Столична община

Въз основа на проведеш» о гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкре л цокл

Общо гласували:
в т.ч.:

ада с предложения проект на решение:

10

За 10

Против Няма

Въздържали се
Гоименно гласуване но т

Няма

10 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Б ; авов »а
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3. Димитър Антов за

4. Албена Кръст ева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Б\ че в —

9. Диян Стаматов

10. Иван Виделоз за

11. Калоян Пащ ов —

12. Михаил Парт е за

13. Симеон Колев за

По т.11 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА2. -ВК08-6812 ' 10.05.2023 г. относно Провеждане на 

публично оповестен конкупе отдаване под наем, за срок от пет години, на недвижими 
имоти - публична общинска собственос , представляващи триетажна сграда с 
идентификатор 68134.18^ АО 1 с площ от 442 кв. м. и поземлен имот с идентификатор 
68134.1896.710, с площ ’ ' 57 кв. м„ находящи се в гр. София, район „Витоша", кв.
"Княжево", ул. "Войводина мо. та" №136 с вносител инж. Теодор Петков, кмет на район 
„Витоша“ и становище с вх.№ СОА23-ВК08-6812 -[1] / 30.05.2023 г. от Дончо Барбалов, 
зам.-кмет на Столична общ ,г

Инж. Теодор Петков, кмет на район „Витоша“ посочи, че докладът визира 
частното училище УВЕКИНД, което е ползвало имота 10 години. В конкурсните 
документи и договор, е ясо посочено, че гри нужда на р-н администрация може да 
прекати договора с три месечно предизвестие. Към днешна дата в кв. „Княжево“ няма 
нужда от сградата за училищни нужди.В 26-то СУ има достатъчно места.

Г-жа Едрева подложи . 1. асуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя ле1 лада с предложения проект на решение

Общо гласува лн.
в т.ч.:

10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване »I<■ т 11 от днсв 1 и ия ред:

1. Малина Едреза за

2. Борислав Ьо рие ав о в । за
3. Димитър А НТОГ! । за 11/17



4. Албена Кръ<_ е в .; за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калгновски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев

9. Диян Стамаго, —

10. Иван Виденов
1

11. Калоян Па: 1 —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.12 от дневния ред;
Доклад е вх.№ СОА23-ВК08-3267-[2] > 05.06.2023 г. относно отдаване под наем 

на част от имот - публн < елинска собс веност, за осъществяване на дейности за 
ученическо столово и бюфети хранене за ..рок от 5 (пет) години, в 66 СУ “Филип 
Станиславов” на територията а район “Овча купел”, чрез провеждане на процедура за 
публично оповестен конк • ю реда на Наредба за организиране на ученическо столово 
и бюфетно хранене в общл ;ските училище; на територията на Столична община и 
Наредба за условията и реда з; провеждане на. търгове и конкурси на територията на СО 
с вносител г-н Ангел Стефанова - кмет на район „Овча Купел“ и становище с вх.№ 
СОА23-ВК08-3267/7/07.0О.2073 г. от М. Боршош. зам.-кмет на Столична община

Г-жа Едрева подлеят< на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували:
в т.ч.:

10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване д т 12 от дневния ред:

1. Малина Е | за

2. Борислав Бори авов за

3. Димитър Антов । за

4. Албена Кръс е" . 15а
5. Антон Койчсз Л1

6. Веселин К ;:ки за
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7. Грети Степ шава за

8. Димитър ЧсГ.

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виденов за

11. Калоян Паргов --

12. Михаил 11ар1 За

13. Симеон Колев за

По т.13 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-Б К08-3267-[31 05.06.2023г. относно отдаване под наем на 

част от имот - публш на ющинска собственост, за осъществяване на дейности за 
ученическо столово и бки ч . хранене за срок ог 5 (пет) години, в 53 ОУ “Николай 
Хрелков” на територията : гайон “Овча тулел”, чрез провеждане на процедура за 
публично оповестен кон;- реда на Наречба за организиране на ученическо столово 
и бюфетно хранене в общинските училища на територията на Столична община и 
Наредба за условията и реда к провеждане на търгове и конкурси на територията на СО 
с вносител Ангел Стефанов : чет на район „01 ча Купел“ и становище с вх.№ СОА23- 
ВК08-3267/6/05.06.2023 г. -1 '■ Боршош, зам .-кмет на Столична община

Г-жа Едрева подложи гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на пров • то гласуване бя■ а взети следните решения:
1. Комисията подкре ■ :> доклада с прецложения проект на решение

Общо гласува ли:
в т.ч.:

1(1

За 10

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т

Няма
13 от дневния ред:

1. Малина Е ! за

2. Борислав Борк твов

3. Димитър Антов за

4. Албена Кри за

5. Антон Кей и-: 1 -

6. Веселин Кг. ..•новски г 1

7. Грети Сш ;

8. Димитър 1

9. Диян Ста^и --
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10. Иван Види

11. Калоян 11 а, <л ...

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Ко. ев за

По т.14 от дневния ре
Доклад с вх.№ СОЛ. ?-ВК08-3267-[4] > 5.06.2023 г. относно отдаване под наем 

на част от имот - публи бщинска собственост, за осъществяване на дейности за 
ученическо столово и бюфетно хранене за срок ог 5 (пет) години, в 149 СУ “Иван 
Хаджийски” на територията « район “Овча к, пел”, чрез провеждане на процедура за 
публично оповестен конк; г о реда на Наредб 1 за организиране на ученическо столово 
и бюфетно хранене в общинските училища на територията на Столична община и 
Наредба за условията и речи ■■ провеждане на т ьргове и конкурси на територията на СО 
с вносител г-н Ангел СтеА о . кметнарайон. Овча Купел“ и становище свх.№СОА23- 
ВК08-3267/5/07.06.2023 г ■ Воршош, зам.-кмет на Столична община

Г-жа Едрева подложи на г. асуване дои л ада с предложения проект на решение.
Въз основа на прове е ■ о гласуване бя> а взети следните решения:
1. Комисията подкре! ।я доклада с пре дложения проект на решение

Общо гласували*
в т.ч.: 10

За .....10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласувал,е н 14 от дшзви ред:

1. Малина Гчг.'-< за

2. Борислав Бс за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръ ш л за

5. Антон Койчев ; за

6. Веселин! ;ски ОСА

7. Грети Стефан . ■

8. Димитър В') . ■ —

9. Диян Стама ) •*

10. Иван Видел. < в 1 ОСА

11. Калоян 11а. —

12. Михаил Па! ■ -

13. Симеон Кс ______л___________ 1 14/17



По т.15 от дневн; । 1 ( •
Доклад с вх.№ СОА? -ВК66-4038 [2] / 18.05.2023 г. относно именуване на 

безименна улица в район 'Стл дентски" на дон. д-р Димитър Трифонов с вносител д-р 
Антон Койчев - общиш ки ъветник, прел южение с вх.№ СОА23-ВК66-4038 / 
20.04.2023 г., нов проси ешение с вх.№ СОА23-ВК66-4038-[5] / 06.06.2023г. и 
становище с вх.№ СОА23-ВК -4038-[6] / 08 0 >.2023 г. от ГИС - София ЕАД

Д-р Койчев отпра! шожение за • .идното изменение и допълнение в новия 
проект на решение с вх.№ СО. 23-ВК66-4038Д5 , / 06.06.2023г.: да отпадне следната част 
от текста в т.1 „о.т. 285, о г. ДХ--. о. г.283. о.т. 282 о.т. 281“.

Г-жа Едрева подложч на 1. асуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на провед. » го гласуване бях.а взети следните решения:
1. Комисията подкрен доклада като щедлага следните доп. и изм. в нов проект 

на решение с вх ' А. 23-ВК66-4ОЗ 151 / 06.06.2023г. с предложения проект 
на решение:
1.1. Да отпадне следната част от гекс га в т. 1 „о.т. 285, о.т.284, о.т.283. о.т. 282, 

о.т. 281“.:

Общо гласували: з
в т.ч.:

Против ’ Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласувааге п т } 5 от дневнV’я ред:

1. Малина 2 ,

2. Борислав 1». । л аг >в

3. Димитър Антов

4. Албена Кръс <л .. за

5. Антон Кс ' ■ е в 3;

6. Веселин Кал < С1 и за

7. Грети Стефано» за

8. Димитър '■1 сн -т

9. Диян Стаьга го . —

10. Иван Виделов Зм

11. Калоян Па ш —

12. Михаил Па| ! 33

13. Симеон Колев за
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По т.16 от дневния > . 1
Доклад с вх.№ СОА ‘ ' ‘<08-6715 / 09.Е .2023 г. относно именуване на безименна 

улица в с. Лозен, р-н „Панчд > во ’ е името „Иконом Цанко Тотев“.и становище с вх.№ 
СОА23-ВК08-6715-[1]/07 23 г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Иконом Цанков Тст о т ши се е гр;г ш съветсно за своите съграждани. Доста 
добра обществена личнос I.. ] ■; ’ а за това църг в . га да бъде в добро състояние. Инициатов 
на параклис. Желаем да с. ■ 1 ?те гази негов; обществена дейност като добър човек и 
радетел за духовното разв ।1 на гражданите.

Г-жа Едрева подложи ; ।. асуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на прове. л. ,1 > го гласуване бя.ч а взети следните решения:

1. Комисията по и опя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: |

в т.ч.:

За 8

Против -1яма

Въздържали се 1 Няма
Поименно гласуване ш)т 15 от днешни ред:

1. Малина 1- и- : - за

2. Борислав Борш авов

3. Димитър Анюп

4. Албена Кръ. л; за

5. Ан топ Кг з

6. Веселин Кг .ски

7. Грети Стела ■ <а за

8. Димитър Ъ , - < --

9. Диян Станали. —

10. Иван Видело в -30.

11. Калоян Па; ■ —

12. Михаил Г Зл ।

13. Симеон Ко. <_ ■ за

По т.17 от дневния пет
Информация за по. 1 поща с вх.№№ СОА23-У321-1493 / 19.05.2023г.; 

СОА23-ТД26-7984 / 22 ' ' СОА23-ВКО 7378-[2] / 30.05.2023 г.; СОА23-ВК66- 
5368 / 02.06.2023г.; СОА23-В' >6-1334-[10] / 29.05.2023 г.

Пот.Разни отдш .! г ред:
Арх. Хайтов запозн 1'с казуса на чи шище в кв. „Редута“, което е заключено 

по негови думи от 2007г. ьл 5 20 2-2013 годи а • а организирани протестни действия за 16/17



отварянето му. Преди ня ; арх. К; н зв и други жители на кв. „Редута“ са 
учредили ново читалище ' и? е подписка а отваряне на читалището. Арх. Хайтов 
отправи молба към ПК да । >ви кога е в о решението за отдаване за безвъзмездно 
ползване на сградата за н;: ш ? на читалипв .

Заседанието бе закр !^черпванс । шевния ред.

Изготвил: I / / ,
,ош 10 Хрис.

Председател на ПК но << ао 'е,
култура, наука н кулп ог« образ и е: Ма.

Л г\

} 77—_ -
алира Едрева

Зам.-председател на ПК ’ вование, 
култура, наука и културно Ш01 ообразис: БориславЗоориславов

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука н ку.тгу- ■ ■ ш образис нтов
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